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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2023/24:163 Minskat anslag till förlossningsvården

De förra S-ledda regeringarna satsade 8,5 miljarder kronor under perioden 
2015–2022 för att stärka regionernas förutsättningar att utveckla och förbättra 
förlossningsvård och kvinnohälsa.

Regeringen har fortsatt satsningen på förlossningsvården och fördelade även 
100 miljoner kronor extra i juli 2023. Nu framgår av budgeten för 2024 att 
regeringen drar ned på beloppet från 1 700 miljoner kronor år 2023 till 1 500 
miljoner kronor år 2024 och 2025. Regeringen skrev så sent som i juli 2023 att 
det fortfarande finns stora utmaningar i förlossningsvården när det gäller 
tillgänglig, jämlik och personcentrerad vård, att de regionala skillnaderna 
behöver minska och att den långsiktiga kompetensförsörjningen av 
barnmorskor och andra professioner behöver säkras. Samtidigt minskar 
regeringen anslaget till förlossningsvården.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Acko 
Ankarberg Johansson:

 

Hur förhåller sig statsrådets och regeringens beslut om det minskade anslaget 
till förlossningsvården till regeringens ambition när det gäller 
förlossningsvården?

………………………………………

Anna Vikström (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-26
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


